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NLB z dobičkom spet zrel za prodajo

TV SLOVENIJA 1, 27.02.2015, DNEVNIK, 19.08

DEJAN LADIKA: Ob naslednji sicer dobri novici pa je nasmeh lahko le grenak. Nova Ljubljanska banka je
lani prvič po petih letih poslovala pozitivno. Po 1,5 milijardni dokapitalizaciji konec leta 2013 je imela
skupina NLB lani čez 62 milijonov evrov dobička. A slaba posojila se še vedno zelo počasi znižujejo. Po
mnenju prvega nadzornika je banka zdaj prestrukturirana in pripravljena na prodajo.
VIKI TWRDY: Skupina naše največje banke je lani po nerevidiranih podatkih pridelala 62 milijonov evrov
dobička, sama banka pa 81 milijonov in pol.
JANKO MEDJA (predsednik uprave NLB-ja): Poslovanje NLB Skupine je prvič po letu 2008 pozitivno.
TWRDY: Dobiček bo ostal v banki, kot del kapitala ji bo dvignil kapitalsko ustreznost, ki je že danes za 3
odstotke točke večja od zahtev ECB-ja. A slaba posojila ostajajo na visoki ravni. V celotni skupini je teh
za 2,7 milijarde, kar predstavlja četrtino celotnega posojilnega portfelja.
MEDJA: Tudi zniževanje celotnega obsega poteka počasneje kot prej, saj se več posojil kot v preteklosti
po novih zahtevah razvršča v status slabih kreditov.
TWRDY: Izstop iz nestrateških dejavnosti, ki še edine ne prinašajo dobička v NLB-ju načrtujejo za letos.
Medja odločno zavrača tudi očitke o nekreditiranju gospodarstva in prebivalstva.
MEDJA: S ponosom poudaril, da je na področju kreditiranja nebančnega sektorja povečala tržni delež za
1,1 odstotno točko.
TWRDY: Nad današnjimi informacijami o poslovanju pa niso vsi tako zadovoljni kot v upravi banke.
GREGA TEKAVEC (Društvo malih delničarjev): Ne vemo, a se banka slučajno norčuje ali gre za kakšen
sarkazem, ker moramo se zavedati, da konec leta 2013 je banka izbrisala 2000 delničarjev, ki so imeli v
bistvu za 835 milijonov delnic in pa 1000 obvezničarjev.
TWRDY: In govorice o menjavah v vodstvu banke. Nadzorni svet ne vidi razlogov za te. Politiki in ljudem
sporoča.
GORAZD PODBEVŠEK (predsednik nadzornega sveta NLB-ja): Zaključil bi s tem, kot tudi predsednik uprave,
da je banka zdaj stabilna, da je banka zdaj dobičkonosna in da je banka kot taka tudi pripravljena na zelo
zahteven in tudi dolgotrajen proces privatizacije, ki se lahko začne, oziroma, ki se bo začel takrat, ko  bo
pač delničar tako želel in tako odločil.
TWRDY: Vlada je namreč pred nalogo, da v skladu z zavezami, ki jih je dala Evropski komisiji do konca
leta 2017 našo največjo finančno institucijo v državi privatizira.
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